

TABLE OF CONTENTS

目 录

我国黄土边坡稳定性分析研究进展

Research Progress of Loess Slope Stability Analysis in China

石子立, 黄河.....459

谈钻井井喷失控事故的防范与处置

On the Prevention and Treatment of Out-of-Control Blowout Accidents in Drilling

郝立军, 张平, 周璟, 高思敏, 樊明冲, 黄学建.....466

广东省矿山生态修复成效评价

Evaluation of Ecological Restoration Effectiveness in Mines in Guangdong Province

邱慧玲.....475

基于解决选煤厂脱落筛板卡堵输煤管道的问题研究

Research on Solving the Problem of Coal Conveying Pipeline Blockage Caused by Falling Sieve Plates in Coal Preparation Plants

陈晓光, 刘会彬, 韩雨露.....484

基于 ENVI 软件识别遥感影像中地质现象的方法

A Method for Identifying Geological Phenomena in Remote Sensing Images Based on ENVI Software

任枫荻, 商青青.....489

“定向分支钻探”技术在煤矿陷落柱治理中的应用

Application of “Directional Branch Drilling” Technology in the Treatment of Coal Mine Collapse Column

李海亮, 张颖慧, 张振国, 谷廷华.....494

一种矿用皮带散带装置在老石旦煤矿的实践与应用

Practice and Application of a Mining Belt Loose Belt Device in Laoshidan Coal Mine

周连春.....504

液压支架频繁开启原因与整改措施

Reasons and Rectification Measures for Frequent Opening of Powered Supports

张军, 徐亚军, 马军杰, 李丁一, 庞晓亮, 尚应漆.....510

单一低透深部煤巷快速掘进浅孔预裂松动爆破技术

Rapid Excavation Shallow Hole Pre-Splitting Loose Blasting Technology in Single Low Permeability Deep Coal Roadway

周连春.....519

煤矿用非金属管道系统标准体系现状研究及建设规划

**Study on the Status Quo of the Standard System of Non-Metallic Pipeline System
for Coal Mine and Its Construction Planning**

李冰晶.....527